
 

  

 

Åryds Samhällsförening  
Protokoll fört vid styrelsemöte 230925  org.nr 802453-3708 i 

Hembygdsstugan Åryd 
 

Närvarande: Sabine Schaarschuch, Margaretha Bertilsson, 

Nathalie Stjärned, Emmy Lennartsson, Linneá Frobe, Maryam 
Damerchilon, Monica Gustavsson och Claes Lissing. 

 
 

  

§ 1 Vice ordförande Nathalie Stjärned hälsade alla välkomna och förklarade 

mötet öppnat.  

 

Mötets 

öppnande 

§ 2 Närvarande: se ovan Närvarande 
 

§ 3 Linnéa valdes till justerare för protokollet. 

 

Val av 

justerare 

§ 4 Dagordningen godkändes. 

 

Godkännande 

av dagordning 

§ 5 

 

§6 

Protokollet från senaste mötet lades till handlingarna. 

 

Föreningens ekonomi i dagsläget är 60 698kr. 

Nedanstående är med och avräknat i denna summa. 

Föreningen hade vid midsommarfirandet vid Kvarnen en utgift för 

musikunderhållningen på -1600kr.  

Inkomster för fikaförsäljningen vid Scensommar var ca 1700:- efter 

omkostnader och för Årydsdagens våfflor ca 2250:-.  

 

Föregående 

protokoll 

 

Ekonomi 

§ 7 

 

Scensommar var mycket uppskattat både Åsa Jinder som drog närmre 500 

personer och evenemanget för barn. Vad vi dock bör ta med oss till 

eventuellt nästa säsong är att organisera parkeringsmöjligheter lite mer med 

skyltar in till ”grusplanen” vid industri byn. Och någon person som visar 

detta utifrån Växjövägen. 

 

Årydsdagen kunde ha bjudit på lite bättre väder, men folk hittade ändå till 

oss på de olika evenemangen. Hästskjutsen var uppskattad och det tackar vi 

för! Våfflorna gick åt och vi var minst 3 st under hela dagen för att serva 

våra besökande i Hembygdsstugan. Mötet var eniga om att vi bör planera 

nästa Årydsdag lite tidigare för att fånga upp fler eller andra aktiviteter.  

Vi tar tacksamt emot förslag, så tveka inte att kontakta någon av oss i 

styrelsen! 

 

Utvärdering av 

sommarens 

aktiviteter. 

§ 8 

 

 

 

§9 

Vi avvaktar med input till kommunens projektgrupp då den senaste 

informationen är att nybyggnationen av Åryd skola är förskjutet på grund 

av friktioner, tyvärr! 

 

Eftersom Kvarnens Gårdsbod kommer att lägga ner sin verksamhet blir det 

ingen julaktivitet där i år. Sabine ställer frågan till Affären om hur de 

planerar inför advent. Julmarknad kommer att hållas i församlingshemmet i 

december och Luciafirande i Risingegården.  

Projekt ny 

skola 

 

 
 

Evenemang 

 

  

 

 



 

Utskick planeras för detta när datum är bestämt. 

 

 

§10 Claes informerade om att det stora tältet är slitet och lika så de röda borden 

med sitsar. Beslut behöver tas vid nästa möte om vi ska köpa nytt inför 

nästa säsong. Det är bra med tält vid sämre väder och borden utnyttjas av 

tillresta eller bybor även om cafét inte finns mer. 

Sabine bad Claes höra med Tisdagsgruppen om vi kan hjälpa till med 

eventuella åtgärder/uppfräschning av hembygdsstugan innan vintern eller 

fram år vårkanten. Claes återkommer när de har haft möte. 

 

Övrigt 

 

§ 11 Nästa styrelsmöte blir den 6 november 2023 kl19:00 i Hembygdsstugan. Nästa möte 

 

§ 12 

 

 

 

Ordförande  förklarade mötet avslutat och tackade för allas närvaro och 

Linnéa som stod för de goda kakorna! 

Avslutning 

 

 

 

 

 

  

Åryd, dag som ovan 

      

…............................................  …................................................. 

Sabine Schaarschuch, sekreterare  Nathalie Stjärned, ordf örande 

 
………………………………. 

Linnéa Frobe, justerare   


